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Door U zijn schriftelijke vragen gesteld ex. Artikel 39. Hieronder treft u onze reactie hierop 
aan.

1. Deelt het college met ons de grote urgentie van de situatie die er speelt en de enorme 
impact die dit vlak voor de start van het ijs-seizoen heeft?

Met u zijn wij van mening dat het tijdstip waarop wij zijn geconfronteerd met de 
onverwachte technische problemen ongelukkig is en erg vervelend voor alle 
gebruikers van de ijsbaan. Er is hard gewerkt aan mogelijke oplossingen en deze is 
gelukkig inmiddels ook gevonden. Hierdoor zijn wij in staat om aan de de ijshockey- en 
langebaanverenigingen toch ijs beschikbaar te stellen., e.e.a. door de inhuur van een 
koelinstallatie. Op basis van de informatie van de leverancier kunnen verenigingen 
medio half oktober gebruik maken van de ijsbaan. Het ijs zal alleen beschikbaar zijn 
op de ijshockeybaan. Het is technisch niet mogelijk om ook de ringbaan en funbaan te 
voorzien van ijs. Wij verwachten ijsbaan Triavium weer volledig in te kunnen zetten 
vanaf 1 januari, dan is ook het defecte deel i.c. de badverdamper vervangen.

2. Deelt het college onze mening dat de gemeente verantwoordelijk is voor het beschikbaar 
stellen van ijs?

Ja, als verhuurder van de ijsbaan is de gemeente verantwoordelijk voor het 
beschikbaar stellen van ijs. De beschikbaar stelling gebeurt op basis van 
huurovereenkomsten. Met de verenigingen vindt overleg plaats over de vraag hoe  de 
huurovereenkomsten, die normaal gelden voor een heel schaatsseizoen, vertalen naar 
de komende periode. Hierbij houden we rekening met het feit dat we (tijdelijk) niet 
kunnen voldoen aan alle wensen van de verenigingen, er is tijdelijk immers minder ijs 
beschikbaar. We proberen balans te vinden tussen competitiegebruik en recreatief 
gebruik. Van alle verenigingen echter ook een ‘collegiale’ opstelling verwacht. In 
aanvulling op het ijs op de ijshockeybaan is het Sportbedrijf in gesprek met de 
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verenigingen en wordt besproken of er met behulp van de buurtsportcoach 
(aanvullend) alternatieve activiteiten kunnen worden georganiseerd op de ringbaan 
en funbaan. Ook wordt bekeken of verenigingen tijdelijk kunnen beschikken over een 
sporthal.

3. Deelt het college onze mening dat er zo snel mogelijk en bij voorkeur uiterlijk 1 oktober 
tijdelijk ijs moet liggen?

Zie het antwoord op vraag 1.

4. Deelt het college onze mening dat de verenigingen binnen 2 weken in staat moeten 
worden gesteld duidelijkheid te verschaffen aan hun leden?

Alle verenigingen zijn inmiddels geïnformeerd over de tijdelijke oplossing en er vindt 
overleg plaats over nadere concretisering.

5. Onder welke begrotingspost gaat het college de kosten voor de reparatie (vernomen is 
bijna 6 ton) dekken? Op welke wijze stelt het college voor de kosten van het ‘tijdelijke ijs’ 
te dekken?

De kosten voor de levering en plaatsing van de badverdamper (€ 583.000) worden 
gedekt uit het krediet Bedrijfsinvesteringen. De eventuele kosten voor het ‘tijdelijke ijs’ 
(ca. € 100.000 excl. Huurinkomsten) komen ten laste van de reguliere exploitatie van 
het Triavium.

6. Klopt het dat er sprake is van lekkende koelleidingen onder het ijs en is het college op de 
hoogte van dit signaal? Zo ja, hoe ernstig is dit probleem, wat wordt hieraan gedaan, 
hoe lang speelt dat en wat kost dit jaarlijks?

In de periode 2017-2020 hebben zich problemen voorgedaan met de zogenaamde 
‘baanpijp’ op de ringbaan. Nadat deze problemen zijn verholpen hebben zich geen 
lekkages in de ‘baanpijp’ meer voorgedaan. We kunnen uiteraard niet uitsluiten dat er 
binnen nu en 10 jaar forse investeringen nodig zijn om Triavium in de huidige vorm 
open te kunnen houden.

7. Zijn er voorzieningen getroffen voor onderhoud en vervanging van installaties in het  
Triavium die vallen onder de verantwoordelijkheid van de gemeente? Zo ja, hoe hoog en 
op basis waarvan zijn deze vastgesteld? Zo nee, waarom niet?

Op dit moment zijn er, naast het reguliere dagelijkse onderhoud, geen voorzieningen 
aanwezig voor vervangingsinvesteringen. Wij gaan, zoals beschreven in het 
coalitieakkoord  ‘Ons Nijmegen’ een voorbereidend onderzoek uitvoeren naar de 
toekomstbestendigheid van Triavium. Op basis van de resultaten hiervan kan de 
gemeenteraad een weloverwogen besluit nemen ten aanzien van toekomstige 
investeringen.
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8. Wanneer kan de Raad de vorig jaar toegezegde visie op het Triavium tegemoet zien?

Wij streven ernaar om de resultaten van het onderzoek naar de 
toekomstbestendigheid van Triavium in het 4e kwartaal van 2023 aan uw raad voor te 
leggen.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen

mr. drs. A.H. van Hout H.M.F. Bruls
gemeentesecretaris burgemeester


